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מנכ"ל תאגיד קרניבל: "מס תיירות של 42 דולר במקסיקו לא
סגור"

Posted on 22 בדצמבר by 2024 עוזי בכר

ממשלת מקסיקו דחתה את יישום המס מה-1 בינואר 2025 ל- 1 ביולי 2025 לאחר קבלת תגובה מתעשיית השייט. ג'וש
ויינשטיין אמר שהוא לא מסתפק רק בדחייה "אנחנו מצפים שהשיחות עם ממשלת מקסיקו יימשכו גם בשנה הקרובה"

Categories: חדשות, ראשי
Tag: מקסיקו, מס תיירות

"מס תיירות בגובה של 42$ מכל נוסע קרוזים המגיע למקסיקו על פי החלטת הקונגרס של מקסיקו היא לא החלטה
סגורה", אמר ג'וש ויינשטיין (Josh Weinstein), מנכ"ל תאגיד קרניבל, במהלך שיחה בו הציג את התוצאות הפיננסיות

של החברה לרבעון הרביעי.

כזכור, אתר 'קרוז אין' פרסם בתחילת החודש כי הקונגרס של מקסיקו אישר לגבות מס תיירות בגובה של 42$ מכל
נוסע קרוזים המגיע למדינה החל מה-1 בינואר 2025, שבשלב זה נדחה ל-1 ביולי 2025 לאחר התגובה הקשה שהתקבלה

מצידן של חברות הקרוזים למהלך. "ויינשטיין בתגובה: "אנחנו לא מסתפקים בדחייה, היו דיונים עם ממשלת מקסיקו
ואנחנו מצפים שהשיחות הללו יימשכו גם בשנה הבאה. אנחנו רוצים לנהל דיאלוג טוב עם הממשלה ולהסביר את כל
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היתרונות המשמעותיים שאנחנו מביאים למקסיקו. לא צריך הרבה כדי לדלג על עגינות במקסיקו".

ויינשטיין הוסיף ואמר: ""יש לי הרבה כבוד לנשיאה קלאודיה שיינבאום פרדו ולמה שהיא עושה, אבל היא קיבלה מידע
מוטעה, ואף אחד לא חשב על ההשלכות".

בעוד שמבקרים שטסים למקסיקו שילמו זה מכבר את המס, נוסעי אוניות הקרוזים קיבלו פטור בגלל שהם לנים
באוניות. ממשלת מקסיקו טוענת שחיוב נוסעי השייט במס יתייחס למבקרים באופן שווה בין אם הם מבקרים בדרך

האוויר או הים.

Florida-Caribbean Cruise) תעשיית השייט התנגדה לתשלום, כאשר איגוד השייט של פלורידה-הקריביים
Association) טוען שהמס ייקר את השייט למקסיקו ב-213% בהשוואה לנמל קאריבי אחר בממוצע. "פחות מ-5%

ממסלולי תאגיד קרניבל אחרי ה-1 ביולי 2025 מתוכננים להגיע למקסיקו, סיכם ויינשטיין.

ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים. למעלה מ-15,000 חברים
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